

No. 7041. EUROPEAN CONVENTION ON INTERNATIONAL COMMERCIAL ARBITRATION. DONE AT GENEVA, ON 21 APRIL 1961¹

N° 7041. CONVENTION EUROPÉENNE SUR L'ARBITRAGE COMMERCIAL INTERNATIONAL. FAITE À GENÈVE, LE 21 AVRIL 1961¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

26 January 1965

UPPER VOLTA

(To take effect on 26 April 1965.)

On depositing the instrument of accession, the Government of the Upper Volta informed the Secretary-General, pursuant to paragraph 6 of article X of the Convention, that the Chamber of Commerce of the Upper Volta at Ouagadougou has been designated to exercise the functions conferred by virtue of article IV of the Convention on the presidents of the competent chambers of commerce.

ADHÉSION

Instrument déposé le:

26 janvier 1965

HAUTE-VOLTA

(Pour prendre effet le 26 avril 1965.)

Lors du dépôt de l'instrument d'adhésion, le Gouvernement voltaïque a, conformément au paragraphe 6 de l'article X de la Convention, informé le Secrétaire général que la Chambre de commerce de la Haute-Volta à Ouagadougou a été désignée pour exercer les fonctions qui, en vertu de l'article IV de la Convention, sont confiées aux présidents des chambres de commerce compétentes.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 484, p. 349; for subsequent actions relating to this Convention, see Annex A in volumes 490, 495, 510 and 514.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 484, p. 349; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 490, 495, 510 et 514.